
 

1/8 

 

Rada Miejska w Sławnie 

 

Protokół nr XXXI/2021 

Wygenerowany z programu eSesja.pl oraz uzupełniony przez protokolanta. 

INTEGRALNĄ CZĘŚCIĄ PROTOKOŁU JEST NAGRANIE AUDIO-VIDEO Z SESJI, 

DOŁĄCZONE DO PROTOKOŁU (dostępne w biurze Rady Miejskiej, na stronie internetowej 

oraz w BIP Urzędu Miejskiego w Sławnie, a także na kanałach w systemach streamingowych). 

Sesja 31 sierpnia 2021 

  

Obrady rozpoczęto o godz. 09:00, a zakończono o godz. 10:18. Sesja odbyła się w budynku 

Urzędu Miejskiego w Sławnie w sali nr 32. Prowadziła ją Przewodnicząca Rady Miejskiej  

w Sławnie – Marzena Łużyńska. 

W posiedzeniu wzięło udział 14 radnych: 

1. Marcin Bojaryn  

2. Bartosz Bukowski  

3. Joanna Iwko  

4. Bożena Kallaur  

5. Paweł Kopczyński  

6. Marzena Łużyńska  

7. Dominik Margielewski  

8. Maciej Motyl  

9. Marcin Podolski  

10. Adam Poprawski  

11. Ewelina Stach  

12. Jarosław Stark  

13. Karolina Stępień  

14. Marta Stępień  

15. Włodzimierz Śledź  

W sesji udział wzięli także: 

− Burmistrz Miasta Sławno – Krzysztof Frankenstein, 

− Z-ca Burmistrza Miasta Sławno – Mieczysław Grabowski, 

− Skarbnik Miasta – Marek Malinowski, 

− Naczelnicy Wydziałów Urzędu Miejskiego w Sławnie: Organizacyjnego – Daniel 

Wojniak, Gospodarki Komunalnej i Inwestycji – Łukasz Wasik oraz inspektor tego 

wydziału – Piotr Sobiecki, 

− radca prawny – Maciej Jabłoński, Paweł Jóźwiak, 

− goście: Wanda Jakubowska (Radna Województwa Zachodniopomorskiego), Wojciech 

Ludwikowski (Prezes Zarządu Wodociągów i Kanalizacji Sp. z o.o.), Jacek Ścigała 

(Prezes Zarządu Miejskiego Przedsiębiorstwa Gospodarki Komunalnej  

i Mieszkaniowej Sp. z o.o.),  Robert Jankowski (Prezes Zarządu Miejskiego 

Przedsiębiorstwa Energetyki Cieplnej Sp. z o.o.), Dominika Wróbel (Kierownik 
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Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Sławnie), Hanna Dobak (Dyrektor Miejskiej 

Biblioteki Publicznej w Sławnie), Krzysztof Kowalczyk (Dyrektor Ośrodka Sportu                      

i Rekreacji w Sławnie), Małgorzata Szwec (Kierownik Środowiskowego Domu 

Samopomocy w Sławnie), Aneta Świątek (Dyrektor Szkoły Podstawowej nr 2                             

w Sławnie), Dagmara Wojtczak (Dyrektor Szkoły Podstawowej nr 3 w Sławnie), trzy 

osoby zainteresowane złożoną skargą na działanie Burmistrza Miasta Sławno oraz 

urzędników działających z upoważnienia Burmistrza (strona w tej sprawie – pkt 3.b 

porządku obrad sesji), 

− przedstawiciel prasy. 

Listy obecności stanowią załączniki do protokołu. 

 

PORZĄDEK  POSIEDZENIA 

1. Sprawy organizacyjne: 

a) otwarcie sesji, stwierdzenie kworum, 

b) przyjęcie porządku obrad, 

c) przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji – z 29 czerwca 2021r. 

2. Trybuna obywatelska. 

3. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) rozpatrzenia petycji dotyczącej ogródków, położonych w Sławnie pomiędzy 

ul. Gdańską  

a Parkiem im. Polskiej Organizacji Wojskowej, 

b) rozpatrzenia skargi na działanie Burmistrza Miasta Sławno oraz urzędników 

działających  

z upoważnienia Burmistrza, 

c) zmiany budżetu Miasta Sławno na 2021 rok, 

d) uchwalenia zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Sławno na lata 

2021-2034, 

e) zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych  na terenie Miasta Sławno. 

4. Informacja dyrektorów szkół miejskich w Sławnie o przygotowaniu placówek 

oświatowych do nowego roku szkolnego 2021/2022. 

5. Informacja z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Sławnie za okres 

od 01.01.2021r. do 30.06.2021r. 

6. Informacja o realizacji uchwał Rady Miejskiej w Sławnie podjętych w II kwartale 

2021r. 

7. Informacja o pracy Burmistrza Miasta Sławno za II kwartał 2021r. 

8.  Wnioski radnych. 

9.  Zamknięcie posiedzenia.  
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PRZEBIEG  POSIEDZENIA 

1. Sprawy organizacyjne 

a) Otwarcie sesji, stwierdzenie kworum 

 

Przewodnicząca otworzyła sesję, witając zebranych (po raz pierwszy jako Skarbnika Miasta 

Sławno – Marka Malinowskiego) i stwierdzając kworum. 

b) Przyjęcie porządku obrad 

Przewodnicząca zgłosiła wniosek o wprowadzenie dodatkowego punktu do porządku sesji.  

 

Głosowano w sprawie: Wniosek o wprowadzenia dodatkowego punktu do porządku sesji 

- 3.e - podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych na terenie 

Miasta Sławno 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) Marcin Bojaryn, Bartosz Bukowski, Joanna Iwko, Bożena Kallaur, Paweł Kopczyński, 

Marzena Łużyńska, Dominik Margielewski, Maciej Motyl, Marcin Podolski, Adam Poprawski, 

Jarosław Stark, Karolina Stępień, Marta Stępień, Włodzimierz Śledź  

NIEOBECNI (1) Ewelina Stach  

 

Głosowano w sprawie: Przyjęcie porządku obrad z wprowadzoną zmianą 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) Marcin Bojaryn, Bartosz Bukowski, Joanna Iwko, Bożena Kallaur, Paweł Kopczyński, 

Marzena Łużyńska, Dominik Margielewski, Maciej Motyl, Marcin Podolski, Adam Poprawski, 

Jarosław Stark, Karolina Stępień, Marta Stępień, Włodzimierz Śledź 

NIEOBECNI (1) Ewelina Stach  

 

 

c) Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji - z 29 czerwca 2021r. 

 

 

Głosowano w sprawie: Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji - z 29 czerwca 2021r. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 

 

ZA (14) Marcin Bojaryn, Bartosz Bukowski, Joanna Iwko, Bożena Kallaur, Paweł Kopczyński, 

Marzena Łużyńska, Dominik Margielewski, Maciej Motyl, Marcin Podolski, Adam Poprawski, 

Jarosław Stark, Karolina Stępień, Marta Stępień, Włodzimierz Śledź 

NIEOBECNI (1) Ewelina Stach  

 

 

2. Trybuna obywatelska 

W ramach trybuny obywatelskiej głos zabrała (od 4:00 minuty nagrania) osoba 

reprezentująca skarżącego –  dotyczy skargi na działanie Burmistrza Miasta Sławno oraz 

urzędników działających z upoważnienia Burmistrza (pkt 3.b porządku obrad sesji), która 

omówiła przebieg postępowania w sprawie.  

 

3. Podjęcie uchwał 

Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że projekty uchwał były omawiane na 

posiedzeniu wspólnym komisji stałych Rady Miejskiej 30 sierpnia 2021r. Zostały 

zaopiniowane pozytywnie. 

 

a) Podjęcie uchwały nr XXXI/197/2021 w sprawie petycji dotyczącej ogródków, położonych 

w Sławnie pomiędzy ul. Gdańską a Parkiem im. Polskiej Organizacji Wojskowej 

W dyskusji udział wzięli (od 18:20 minuty nagrania): Bartosz Bukowski, Burmistrz Miasta 

Sławno i Adam Poprawski. Bartosz Bukowski złożył wniosek o informację, poprosił                           

o odpowiedź w formie pisemnej (wniosek radny odczytał i złożył na piśmie – stanowi załącznik 

do protokołu) – dotyczy petycji ws. ogródków, położonych pomiędzy ul. Gdańską a Parkiem 

im. Polskiej Organizacji Wojskowej i w tym kontekście poprosił o wskazanie: a) kiedy 

wygasają umowy dotyczące nieruchomości oznaczonych jako działki gruntu nr 245, 246, 248, 

250, 254, 255/2 zawarte pomiędzy Miastem Sławno a osobami będącymi posiadaczami tychże? 

b) czy Miasto Sławno rozważyło możliwość zbycia działek nr 245, 246, 248, 250, 254, 255/2 

w trybie bezprzetargowym z odpowiednią bonifikatą na rzecz współwłaścicieli nieruchomości 

sąsiednich, tak jak to miało miejsce np. w sprawie będącej przedmiotem uchwały  

nr XXIII/141/2020 Rady Miejskiej w Sławnie z dnia 31 sierpnia 2020r.? Czy współwłaściciele 

nieruchomości sąsiednich otrzymali stosowne informacje o możliwości skorzystania z tego 

trybu? c) jakie kroki są aktualnie podejmowane przez Urząd Miejski w Sławnie w celu realizacji 

zamierzeń opisanych przez Burmistrza Miasta Sławno jako „przyszłe zbycie i racjonalne 

zagospodarowanie” przedmiotu petycji, czyli ogródków położonych pomiędzy ul. Gdańską  

a Parkiem im. Polskiej Organizacji Wojskowej? 

 

 

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie petycji dotyczącej ogródków, położonych 

w Sławnie pomiędzy ul. Gdańską a Parkiem im. Polskiej Organizacji Wojskowej 
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Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) Joanna Iwko, Bożena Kallaur, Paweł Kopczyński, Marzena Łużyńska, Dominik 

Margielewski, Maciej Motyl, Marcin Podolski, Adam Poprawski, Karolina Stępień, Marta 

Stępień, Włodzimierz Śledź 

PRZECIW (3) Marcin Bojaryn, Bartosz Bukowski, Jarosław Stark  

NIEOBECNI (1) Ewelina Stach  

 

 

b) Podjęcie uchwały nr XXXI/198/2021 w sprawie rozpatrzenia skargi na działanie Burmistrza 

Miasta Sławno oraz urzędników działających z upoważnienia Burmistrza 

Głos zabrał (od 47:22 minuty nagrania ) radca prawny – Maciej Jabłoński. 

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działanie 

Burmistrza Miasta Sławno oraz urzędników działających z upoważnienia Burmistrza. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Marcin Bojaryn, Joanna Iwko, Bożena Kallaur, Paweł Kopczyński, Marzena 

Łużyńska, Dominik Margielewski, Maciej Motyl, Marcin Podolski, Adam Poprawski, Jarosław 

Stark, Karolina Stępień, Marta Stępień, Włodzimierz Śledź 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Bartosz Bukowski  

NIEOBECNI (1) Ewelina Stach  

Trzy osoby zainteresowane skargą oraz przedstawiciel prasy opuścili salę obrad (53:00 minuta 

nagrania) 

 

 

c) Podjęcie uchwały nr XXXI/199/2021 w sprawie zmiany budżetu Miasta Sławno na 2021 rok 

Radni nie zadali pytań. 

 

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta Sławno na 2021 

rok 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 

ZA (14) Marcin Bojaryn, Bartosz Bukowski, Joanna Iwko , Bożena Kallaur, Paweł Kopczyński, 

Marzena Łużyńska, Dominik Margielewski, Maciej Motyl, Marcin Podolski, Adam Poprawski, 

Jarosław Stark, Karolina Stępień, Marta Stępień, Włodzimierz Śledź 

NIEOBECNI (1) Ewelina Stach  

 

d) Podjęcie uchwały nr XXXI/200/2021 w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy 

finansowej Miasta Sławno na lata 2021-2034 

Radni nie zadali pytań. 

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy 

finansowej Miasta Sławno na lata 2021-2034 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) Marcin Bojaryn, Bartosz Bukowski, Joanna Iwko, Bożena Kallaur, Paweł Kopczyński, 

Marzena Łużyńska, Dominik Margielewski, Maciej Motyl, Marcin Podolski, Adam Poprawski, 

Jarosław Stark, Karolina Stępień, Marta Stępień, Włodzimierz Śledź 

NIEOBECNI (1) Ewelina Stach  

 

 

e) Podjęcie uchwały nr XXXI/201/2021 w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg 

gminnych na terenie Miasta Sławno 

Radni nie zadali pytań. 

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg 

gminnych na terenie Miasta Sławno 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) Marcin Bojaryn, Bartosz Bukowski, Joanna Iwko, Bożena Kallaur, Paweł Kopczyński, 

Marzena Łużyńska, Dominik Margielewski, Maciej Motyl, Marcin Podolski, Adam Poprawski, 

Jarosław Stark, Karolina Stępień, Marta Stępień, Włodzimierz Śledź 

NIEOBECNI (1) Ewelina Stach 
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4. Informacja dyrektorów szkół miejskich w Sławnie o przygotowaniu placówek oświatowych 

do nowego roku szkolnego 2021/2022 

Przewodnicząca poinformowała, że informacja została przekazana radnym w ustawowym 

terminie. Radni nie zadali pytań. 

 

5. Informacja z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Sławnie za okres od 

01.01.2021r. do 30.06.2021r. 

Przewodnicząca poinformowała, że informacja została przekazana radnym w ustawowym 

terminie. Radni nie zadali pytań. 

 

6. Informacja o realizacji uchwał Rady Miejskiej w Sławnie podjętych w II kwartale 2021r. 

 

Przewodnicząca poinformowała, że informacja została przekazana radnym w ustawowym 

terminie. Radni nie zadali pytań. 

 

7. Informacja o pracy Burmistrza Miasta Sławno za II kwartał 2021r. 

Przewodnicząca poinformowała, że informacja została przekazana radnym w ustawowym 

terminie. Radni nie zadali pytań. 

 

8. Wnioski radnych (od 61:50 minuty nagrania): 

1. Paweł Kopczyński – prośba o wyrównanie płyt chodnikowych na odcinku  

ul. Matejki – od apteki do bloku nr 5; 

2. Bartosz Bukowski – prośba o pilną interwencję w sprawie porządku wzdłuż Alei Armii 

Krajowej w Sławnie, w szczególności wzdłuż działek gruntu 514/3, 514/4 i 1075. 

Mieszkańcy skarżą się na niemożność właściwego korzystania z chodnika położonego 

wzdłuż tychże działek z powodu zwisających gałęzi, nadmiernie rozrośniętych krzewów 

i nieuprzątniętego terenu wzdłuż tych posesji. Nadto zgłaszane są problemy  

z funkcjonowaniem kanalizacji deszczowej, często zatykanej nieuprzątniętymi,  

a opadłymi częściami roślin, które mają pochodzić szczególnie z posesji nr 1075. Prośba 

o podjęcie działań, mających na celu doprowadzenie tej części miasta do odpowiedniego 

porządku; 

3. Bartosz Bukowski – prośba o udzielenie informacji o prowadzonych inwestycjach na 

działce nr 758. Prośba o wskazanie, czy wydana została dla tego terenu decyzja o 

warunkach zabudowy bądź czy obowiązuje tam plan zagospodarowania przestrzennego. 

W przypadku funkcjonowania planu zagospodarowania prośba o wskazanie, jakie są 

możliwe kierunki zagospodarowania na tej działce. W przypadku funkcjonowania decyzji                 

o warunkach zabudowy, prośba o udostępnienie jej treści; 

4. Jarosław Stark – prośba o naprawienie miejskiej fontanny (uszkodzone są 4 oświetlenia   

i 1 natrysk); 
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5. Marcin Podolski – poruszył  temat skrzyżowania ulic Koszalińskiej z Filtrową; 

przypomniał o wcześniejszych wnioskach o poprawienie oznakowania tego skrzyżowania 

oraz przejścia dla pieszych; informacji w tej sprawie udzielił Łukasz Wasik, który omówił 

postępy w realizacji ww. wniosków; głos zabrał także Burmistrz Miasta Sławno, który 

m.in. poparł ww. wnioski; 

Salę obrad opuścił Piotr Sobiecki (67:22 minuta nagrania). 

6. Bożena Kallaur – prośba o zadbanie o przystanek autobusowy przy ul. Gdańskiej (jest 

niepomalowany, brudny, zaśmiecony); radna Bożena Kallur zwróciła się także 

bezpośrednio do radnej Województwa Zachodniopomorskiego – Wandy Jakubowskiej  

z prośbą o interwencję w sprawie zapewnienia w Sławnie dyżurów stomatologa w soboty 

i niedziele, wspomniała, że najbliżej dyżurujący stomatolog znajduje się w Szczecinie. 

Salę obrad opuścił Zastępca Burmistrza Miasta Sławno (71:00 minuta nagrania). 

Z kolei z głos zabrała radna Wanda Jakubowska, która mówiła przede wszystkim o tym, 

aby służyć pomocą ludziom, rozwiązywać razem problemy, a także złożyła życzenia 

wytrwałości i zdrowia. 

Salę obrad opuścił radny Włodzimierz Śledź (72:50 minuta nagrania). 

Następnie głos zabrał Burmistrz Miasta Sławno, który m.in. zaznaczył, że wszyscy są 

wysłuchiwani i sprawy są załatwiane w ramach możliwości prawnych i jak najlepiej dla 

obywateli; odniósł się także do złożonej skargi. 

 

 

9. Zamknięcie posiedzenia 

Przewodnicząca zamknęła sesję 31 sierpnia 2021r. 

 

 

Przewodniczący 

Rady Miejskiej w Sławnie 

Marzena Łużyńska 

 

 

  

 

Protokołowała Aleksandra Leśków 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


